

Title (en)
SKIING AID.

Title (de)
SKIFAHR-LERNHILFEGERÄT.

Title (fr)
APPAREIL POUR L'APPRENTISSAGE DU SKI.

Publication
EP 0515637 A1 19921202 (DE)

Application
EP 92901367 A 19911217

Priority

- DE 4040351 A 19901217
- DE 4120813 A 19910624

Abstract (en)
[origin: DE4120813A1] Disclosed is an aid for learning to ski, consisting of a substantially longitudinal tubular body (2) with two hand-grip sections (A, B) one at each end. The aid is used simultaneously by the instructor and pupil, being held approximately horizontally, with the instructor and the pupil each holding one of the hand-grip sections with both hands. Since the hand-grip sections (A, B) are staggered with respect to each other, the aid adapts automatically for use by instructors and pupils of different sizes.

Abstract (fr)
Un appareil pour l'apprentissage du ski comporte un corps tubulaire (2) sensiblement allongé avec deux extrémités à poignée (A, B). L'appareil d'apprentissage du ski est utilisé simultanément par le moniteur et par l'élève et tenu approximativement horizontalement, le moniteur saisissant une extrémité et l'élève l'autre extrémité chaque fois avec les deux mains. Grâce au décalage axial des sections de poignée (A, B), l'appareil d'apprentissage s'adapte automatiquement à la différence de taille entre moniteur et élève.

IPC 1-7
A63C 11/00

IPC 8 full level
A63B 69/18 (2006.01); **A63C 3/00** (2006.01); **A63C 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A63B 69/18 (2013.01); **A63C 3/00** (2013.01); **A63C 11/00** (2013.01); **A63B 2208/12** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9211068A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)
DE 4120813 A1 19920625; EP 0515637 A1 19921202; WO 9211068 A1 19920709

DOCDB simple family (application)
DE 4120813 A 19910624; DE 9100997 W 19911217; EP 92901367 A 19911217